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فوتبال ایران

دلیل مصدومیت مغانلو و شکاری

چمن باغ فردوس و 
نقش جهان؟

بــا اینکــه ژوزه مورایــس ســرمربی 
و مهــدی ســلیمی سرپرســت تیم 
ســپاهان مصدومیــت بازیکنــان 
مذکــور را تأیید کردنــد، اما ترجیح 
دادنــد در مــورد جزئیــات و دلایل 
ایــن مصدومیت هــا صحبتــی بــه 
میــان نیاورنــد .پیگیری هــا حاکــی 
از آن اســت کــه شــهریار مغانلــو از 
ناحیــه عضله دوقلــوی پا مصدوم 
شــده اســت و احتمــالاً تــا یــک 
مــاه دور از میادیــن خواهــد بــود 
.شــکاری هم روز شــنبه با انتشــار 
تصاویــری از خــود حیــن تماشــای 
بــازی ســپاهان، نشــان داد کــه در 
کلینیــک پزشــکی پیگیــر بهبــود 
وضعیت مصدومیتش است. این 
بازیکــن هــم از ناحیه مـُـچ پا دچار 
پیچیدگی شــده و هنوز مشــخص 
نیســت چه زمانی آماده بازگشــت 
بــه میدان خواهد بود .سرپرســت 
تیم فوتبال ســپاهان تأیید کرد که 
مصدومیــت دو بازیکن طی هفته 
اخیــر رخ داده اســت. پیش از این 
در مرداد ماه سال جاری مورایس 
طــی نشســت های خبــری خــود از 
کیفیــت پایین چمن باغ فردوس؛ 
کمــپ تمرینــی طلایی پوشــان 
و چمــن ورزشــگاه نقــش جهــان 
بــود و کیفیــت  کــرده  د  نتقــا ا
زمیــن تمریــن و بــازی ســپاهان 
در مصدومیــت ایــن دو بازیکــن 

بی تأثیــر نیســت.

نوشی صوفیانی: 
باید استقلال را 

می بردیم
داوود نوشــی صوفیانی دروازه بان 
تیم فوتبال مس رفسنجان درباره 
شکســت تیمش مقابل استقلال 
می گویــد: » مــا مقابــل تیمی بزرگ 
قــرار گرفتیــم و معتقــدم فوتبــال 
خوبــی را بــه نمایــش گذاشــتیم. 
از طرفــی کادر فنــی هــم بــه خوبی 
اســتقلال را بــرای مــا آنالیــز کــرده 
بــود. حق مــا در این بازی برد بود و 
هیچ تیمی در لیگ امسال اینقدر 
اســتقلال را تحت فشار نگذاشته 
بــود. ما روی یک بدشانســی و گل 
بــه خودی مقابل اســتقلال بازنده 
شــدیم کــه البتــه ایــن اتفاقــات 
در فوتبــال طبیعــی اســت، ولــی 
واقعــاً فوتبــال خوبــی را به نمایش 
گذاشــتیم و حق مــان ســه امتیــاز 
بــود.« او با اشــاره به نتایج ضعیف 
تیمش اینطــور می گوید: »طبیعتاً 
خودمــان هــم معتقدیــم کــه از 
لحــاظ امتیازگیــری شــرایط خوبی 
نداشــتیم، ولــی بایــد بگویــم مس 
فصــل  بــه  نســبت  ن  رفســنجا
گذشــته از لحــاظ بازیکــن و کادر 
فنــی بــا تغییــرات زیــادی مواجــه 
شــده اســت و بــرای هماهنگــی 
کامــل نیــاز بــه زمــان داریــم. مــا 
بازیکنانــی خــوب و یــک کادر فنی 
باتجربــه داریــم و مطمئن باشــید 
روزهــای خــوب مــس هــم از راه 
می رســد.« نوشی صوفیانی که در 
دو بــازی اخیر جایگزین حامد لک 
شــده اســت گفت: »مطمئنــاً این 
مســائل در اختیار کادر فنی است 
و مــن و حامــد رفاقتــی طولانــی 
داریــم. مــن و لــک هیچ وقت برای 
هــم حاشــیه درســت نمی کنیــم 
و ذات و شــخصیت یکدیگــر را 
می شناســیم. هر کدام از ما درون 
دروازه قــرار بگیــرد طــرف مقابــل 
بــرای موفقیتــش دعــا می کنــد. «

 zخبر و مصاحبه

::

 zواکنش

سعید دقیقی

مورد حمایت شمس  آذر

رضا شــاه منصوری معاون اجرایی باشــگاه شــمس آذر قزوین در پاســخ به 
این پرســش که آیا باشــگاه شــمس آذر همچنان از ســعید دقیقی حمایت 
می کند یا خیر، اظهار داشت: »او فرزند باشگاه است و در تیم شهر خودش 
فعالیت می کند. مدیران شــمس آذر ســال گذشته پشت دقیقی ایستادند 
و امســال هــم از او حمایــت می کنیــم. امیــدوارم شــمس آذر نتایــج خوبــی 

بگیرد و روزهای بهتر از این را داشــته باشــیم.«

نیما انتظاری:

چمن بحران اصلی فوتبال است

نیما انتظاری هافبک تیم فوتبال مس رفســنجان درباره کیفیت نامطلوب 
اکثــر زمین هــای فوتبال در لیگ برتر می گوید: »من معتقدم در حال حاضر 
یکــی از بحران هــای اصلــی در فوتبــال ایــران مربــوط به زمین چمن اســت، 
بــه اعتقــاد من 80 درصد اســتادیوم های ایران با بحــران زمین چمن مواجه 
هســتند و بایــد ایــن چمن هــا تعویض شــوند. بدون شــک ایــن وضعیت در 

کیفیــت فنــی بازی ها تأثیر خواهد گذاشــت.«

باشگاه گل گهر

باید عذرخواهی کنید

پس از بازی پرسپولیس و گل گهر سیرجان، سرمربی گل گهر برای حضور در 
نشست خبری در این محل حاضر می شود اما خبری از حضور خبرنگاران 
نبود و آنها برای شرکت در جشن سوپرجام پرسپولیس رفته بودند. در این 
زمینه باشگاه گل گهر سیرجان با انتشار بیانیه ای اعلام کرد: »در صورت 
عدم عذرخواهی رسمی سازمان لیگ و برخورد جدی با خاطیان، از این پس 

کادر فنی این تیم در نشست های خبری شرکت نخواهد کرد.«

دیدارملــوان بندرانزلــی و نســاجی 
مازنــدران درانزلــی یک دیــدار معمولی 
نبــود، چــرا کــه کســانی کــه بــا روحیات 
هــواداران انزلی چــی آشــنا هســتند، 
می داننــد آنهــا در شهرشــان انتظــاری 
غیــر بــرد از تیم شــان ندارنــد و در طــول 
ســالیان گذشــته همــواره از تیم شــان 
حمایــت کرده انــد. ایــن روزهــا کــه 
ملــوان بازی هــای خوبــی را بــه نمایــش 
می گــذارد، این انتظــارات به حد بالایی 
هــم رســیده اســت تــا جایــی کــه حــالا 

هــواداران ایــن تیــم امیدوارتــر از هــر 
زمانــی بــه بازی هــای تیم شــان نــگاه 
می کننــد. ایــن یکــی از دلایــل معمولی 
نبــودن بــازی ملــوان و نســاجی بــود، 
شــاید بتــوان یــک دلیــل دیگــر هــم 
بیــان کــرد، اینکــه همــواره در طــول 
ســال های گذشــته دیــدار ملــوان بــا 
تیم های شــهرهای شــمالی کشورمان، 
از حساســیت ویــژه ای برخــوردار بــوده 
اســت و پیــروزی ملــوان مقابــل ایــن 
تیم ها برای هواداران بســیار ارزشــمند 

تلقــی می شــود. برهمیــن اســاس 
معمــولاً در چنیــن بازی هایــی فشــار 
زیــادی روی کادر فنــی ملوان هم وجود 
دارد که اتفاقاً در بازی ملوان و نساجی 

بــه اوج خــود رســیده بــود.
معمــولاً چهــره آرام و خونســردی را از 
ســرمربی ملــوان در طــول ســال های 
گذشــته ســراغ داریم. مهــدی تارتار در 
دوران فوتبالــی خــود یک چهره جدی را 
از خود نشان داده است و این در دوران 
مربیگــری بیشــتر هــم شــد، امــا انــگار 

حضور او در انزلی شرایط را تغییر داده 
اســت. انگاردر انزلــی همه چیز برایش 
تغییر کرده و آن سرمربی جدی به مرد 
پرتحــرک نیمکــت ملــوان تبدیل شــده 
اســت. تارتــار بــا نتایــج درخشــانی کــه 
در ایــن فصل کســب کــرده، محبوبیت 
زیــادی را هــم نــزد هــواداران انزلی چــی 
بــه دســت آورده و در بــازی بــا نســاجی 
حســابی ســنگ تمام گذاشت تا جایی 
کــه واقعــاً نیــاز بود یکی تارتــار را بگیرد. 
زمانی که شــاگردانش بعد از یک نیمه 

حملــه مــداوم روی دروازه نســاجی 
ســرانجام در دقیقه 93توانســتند توپ 
را بــه تــور حریــف بچســبانند. تارتــار که 
گویی یک انرژی پتانســیل وحشــتناک 
را بــا خــود حمــل می کــرد، بــا آزادی این 
انرژی شدیدتر از همه نیمکت نشینان 
و چــه بســا بازیکنــان فریاد شــادی ســر 
داد و بــا مشــت های گــره  کرده، پرشــی 
عجیــب و غریــب را رقم زد. این شــادی 
سرمربی مثل تارتار فقط در انزلی معنا 

پیــدا می کنــد.

این شادی در انزلی معنا پیدا می کند

یکی تارتار را بگیرد

درست قبل از 
بازی در آسیا، 
سپاهان را 
جریمه می کنند 
و تمرکز تیم را 
به هم می زنند، 
انگار نه انگار که 
سپاهان هم 
نماینده کشور 
در رقابت های 
آسیایی است

سپاهان اصفهان روزهای متفاوتی را 
سپری می کند و البته در تلاش است 
بتواند ناکامی های سال های گذشته را 
جبران کرده و باز هم به جام برسد. این 
تیم لیگ برتر را خیلی خوب شروع کرد و 
بدون شکست پیش رفته است. اما برخی 
اتفاقات تمرکز سپاهان را به زد و کسر 
چهار امتیاز در آستانه بازی های آسیا، از 
این تیم دو امتیاز باارزش را گرفت. حالا 
شاگردان مورایس در تلاش هستند، 
هم چهار امتیاز کسر شده در لیگ برتر 
و هم دو امتیاز از دست رفته در لیگ 
قهرمانان آسیا را جبران کنند. رحمان 
احمدی ملی پوش سابق کشورمان و از 
پیشکسوتان سپاهان درباره این تیم و 

آینده سپاهان حرف هایی دارد.

  از بازی های سپاهان شروع کنیم، 
عملکرد این تیم را چطور ارزیابی 

می کنی؟

سپاهان بازی های بسیار خوبی را به 
نمایش می گذارد و همانطور که در 
آخرین بازی مقابل صنعت نفت آبادان 
دیدیم، سپاهان یک بازی برتر و تمام 
هجومی را انجام داد و توانست حریفش 

را با 4 گل شکست دهد.
  به نظر می رسد با سپاهان 

متفاوتی روبه رو هستیم و این تیم 
می تواند مدعی اصلی بیست و 

سومین دوره لیگ برتر باشد.
ران  دا ز هر چیز به هوا  من قبل ا
سپاهان بابت داشتن چنین تیمی 
تبریک می گویم و امیدوارم خیلی زود 
قهرمانی را به این هواداران تبریک 
بگویم. سپاهان نظم بسیار خوبی 
دارد و سرمربی بادانشی روی نیمکت 
کتیکی تیم در هیچ  است. نظم تا
شرایطی به هم نمی ریزد و مورایس با 
مهره های بسیار خوبی که دارد می تواند 
تاکتیک های خوبی را به اجرا بگذارد و 
البته بازیکنان هم در مقابل توانستند 
جوابگوی انتظارات این سرمربی باشند 
و با حضور هر کدام از بازیکنان نظم 

تاکتیکی تیم حفظ می شود.
 با این وجود مشکلی در عملکرد 

سپاهان دیده می شود؟
در بازی با صنعت نفت آبادان دیدیم 
که دروازه سپاهان در دقیقه 80 بازی 
باز شد و گاهی گل خوردن در این 
دقایق می تواند هر سه امتیاز یا بخشی 
از امتیاز را از تیم بگیرد. حالا در این 
بازی سپاهان جلو بود، اما اگر چهار گل 
نزده بود، جبران بازی سخت می شد. 
همانطور که قبلاً هم گفتم سپاهان 
در بخش دفاعی مشکل دارد و این به 
دو دلیل است که اول اینکه تیمی که 
بی محابا حمله می کند و حریف را تحت 
فشار قرار می دهد، طبیعی است که 
در مقطعی سیستم دفاعی اش به هم 
بریزد و حریف به گل برسد و دلیل دوم 
هم ضعف در ساختار دفاعی است که 
متأسفانه هنوز برطرف نشده و به نظرم 
کادر فنی در این مورد باید بیشتر تمرکز 
و کار کنند و البته بازیکنان هم عملکرد 

بهتری داشته باشند.
 سپاهان در لیگ برتر بدون باخت 

پیش رفته اما با کسر چهار امتیاز 
فعلاً صدرنشین نیست، در این 

باره چه نظری داری؟
در این خصوص حرف های زیادی وجود 
دارد، برابر گفته خود مسئولان تیم های 
دیگر هم تخلف کردند، پس چرا با کسر 
امتیاز از سپاهان همه چیز به فراموشی 
سپرده شده و از تخلفات  دیگر تیم ها 
خبری نیست، چرا اعلام نمی کنند و 
چرا کسر امتیاز از آنها انجام نمی شود؟ 
موضوع بعدی هم مربوط به جریمه 
باشگاه است چرا باید چند میلیارد پول 
جریمه شود، مگر با حرف خودشان 
باشگاه های دیگر یعنی 4 تیمی که با 
سپاهان بازی داشتند، ضرر نکردند، 
پس چرا جریمه پرداخت شود، اگر 
هم بپذیریم که سپاهان تخلف کرده، 
به نظرم کسر امتیاز ضرر باشگاه ها را 
جبران می کرد. من فکر می کنم یک 
تیم قوی برای زدن سپاهان کار می کند و 
نمی گذارند سپاهان با تمرکز بازی کند. 6 
بازیکن سپاهان نمی توانستند برای این 

تیم بازی کنند.

 حرف هایت درست است 
بخصوص که سپاهان در آستانه 

یک بازی حساس بود؟
درست قبل از بازی در آسیا، سپاهان 
را جریمه می کنند و تمرکز تیم را به هم 
می زنند، انگار نه انگار که سپاهان هم 
نماینده کشور در رقابت های آسیایی 

است.
 وضعیت سپاهان در آسیا را چطور 

ارزیابی می کنی؟
در کل سپاهان وضعیت خوبی دارد و از 
گروه صعود خواهد کرد. در بازی اول به 
خاطر مسائل روحی دو امتیاز را از دست 
دادند و البته بازی دوم هم که برگزار نشد 

و باید منتظر رأی باشیم.
 برخی صحبت از تکرار بازی 

می کنند، شدنی است؟
زی  با ر  تکرا ز  ا نظرم صحبت  به   
غیرحرفه ای است، کنفدراسیون فوتبال 
آسیا هم گفته که کمیته انضباطی 
آن کنفدراسیون وضعیت این بازی را 
مشخص خواهد کرد و امیدوارم سه 

امتیاز بازی به سپاهان برسد.

رحمان احمدی : تیمی قوی برای زدن سپاهان کار می کند

تخلفات سایر تیم ها را هم اعلام کنید
اکبر منتشلو

روزنامه نگار


